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i.remissvar@regeringskansliet.se 

kopia till i.e.remissvar@regeringskansliet.se  och fredrik.norlund@regeringskansliet.se 

Dnr I2021/01065 

Stockholm den 29 juni 2021 

Remiss av Energimarknadsinspektionens rapport med förslag för 
genomförande av EU-lagstiftning på elmarknadsområdet när det gäller 
oberoende aggregatorer 

Fastighetsägarna Sverige har givits möjlighet att inkomma med synpunkter på rubricerad remiss. 

Fastighetsägarnas yttrande: 

Fastighetsägarna har tidigare framfört att vi är positiva till funktionen och nyttan med aggregering. 
Fastighetsägarna vidhåller att fokus för svensk implementering bör vara på att främja och säkerställa 
nyttorna med aggregering där en avgörande faktor är att säkerställa en effektiv samverkan mellan 
aggregatorsfunktionen och den aktör som har balansansvar. 

Fastighetsägarna konstaterar att det i förslaget saknas krav på att aggregeringsverksamheten och 
den ökade användning av efterfrågeflexibilitet ska leda till ett effektivare utnyttjande av såväl 
produktionsresurser som elnäten. Fastighetsägarna anser att ett större fokus bör läggas på att 
säkerställa den nytta som aggregering kan tillföra kraftsystemet. 

Fastighetsägarna anser att möjliggörandet av oberoende aggregatorer måste ske på ett sätt så att 
kunderna har förtroende för modellen. De kunder som väljer att vara aktiva på elmarknaden och 
erbjuda flexibilitet måste få rimlig ekonomisk ersättning för det. 

Fastighetsägarna anser även att förslaget bör kompletteras med ett ansvar för 
Energimarknadsinspektionen att granska utvecklingen av aggregeringstjänster. 

FASTIGHETSÄGARNA SVERIGE 

Anders Holmestig Rikard Silverfur 
Vd Chef Utveckling & Hållbarhet 
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